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Dagsorden / Referat vedr. ordinært bestyrelsesmøde i A/B Gudenå på Reberbanevej 8 
 
Mødedato:              

 
16. september 2010 

 
Mødedeltagere:      

 
Knud Spangsø 

 Kurt Timmermann 

 Lillian Strangholt 

 Betina Jørgensen 

 Jette Fried 

 Lars Balle Christensen 

 Lone Jakobsen 

 Karin Sommer 

 Poul Erik Skov Hansen 

 
Referent:                

 
Poul Erik Skov Hansen 

 
PUNKT 

 
EMNE: 

 
BESLUTNING: 

 
Ansvarlig: 

 
Deadline: 

1. 
 

Nyt fra RandersBolig.   
(Forvaltningsrevision, indflytning, fusion) 
 

Nyt fra RandersBolig – Knud Spangsø orienterede kort 

om emner der var blevet drøftet i RandersBolig siden 

sidste møde; herunder drøftelserne af finansieringen af 

administrationsbygningen. 

  

2. 
 

Forvaltningsrevision – Hvor er vi kommet til ?  
 

PESH  uddelte tjekliste fra hæftet God almen ledelse. 

Enighed om, at tjeklisten gennemgås på næste besty-

relsesmøde. Fast punkt på dagsordenen der hedder 

forvaltningsrevision. 

  

3. 
 
 
 
 
 

Husordensregler – Hvad gør vi med:  
a.  Husdyrhold ? 
 
 
 
 
 
b.  Paraboler ? 

Husordensregler 

a.  Husdyrhold – drøftelse af praksis og konkret sag 

med klager over fodring af vilde og hjemløse katte. 

PESH understregede, at husordener er afdelingens  

kompetence. Beslutning: Husorden skal være et 

punkt på førstkommende afdelingsmøder.  

b.  Paraboler – jf. ovenfor er paraboler en del af husor- 

den. 

 
Søren F. 
Andersen/ 
Laila Hägg 

 
14.10. 
2010 

4. Hjemfaldsklausul – Oplæg til møde ? Hjemfald  - Knud Spangsø orienterede kort om det eks-   
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traordinære repræsentantskabsmøde den 6. oktober. 

Aftalens afsnit fire om institutionernes rolle i forbindelse 

med hjemfald blev vendt. 

5. 
 

TV – Leverandør – Kontrakten udløber og hvad så ? 
 

TV mm. – materiale er på vej ind og emnet tages op på 

førstkommende bestyrelsesmøde. 

Laila H. 14.10.10 

6. 
 
 
 
 
 

Korte orienteringssager ved forretningsføreren: 
a.  Parabol i afd. 13. 
 
 
b.  Garager afd. 8. 
 
c.  Frisørlejlighed afd. 4. 
d.  Nye tage i afd. 15. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
e.  Status på ”Grønne områder”. 

Orienteringssager ved forretningsføreren: 

a. Parabol i afd. 13 – PESH læste brev til lejer op. Ta-

get til efterretning. 

b.  Garage i afd. 8 – emnet blev drøftet og det blev ved-

taget at PESH skriver brev til lejer. 

c.  Frisørlejligheden i afd. 4 – endnu ikke udlejet. 

d.  Udskiftning af tagplader afsluttet medio juli. 

     Mangler udbedret ultimo august. 

     Der er aftalt malerarbejde af vindskeder på tage og 

facadedøre mod syd og vest til udførelse i septem-

ber. 

     Alle håndværkerudgifter kan afholdes indenfor bud-

gettet. 

     Regnskab udarbejdes til oktober.  

     Varsel om boligafgiftsstigning varsles herefter sna-

rest muligt. 

e.  Af hensyn til efterkommelse af det af Arbejdstilsynet 

udstedte påbud for arbejdet i de grønne områder, 

skal alle ejendomsfunktionærer i AB Gudenå arbej-

de efter de faglige anvisninger (branchevejledninger) 

som den tidligere tekniske afdeling i Fælleskontoret 

har udarbejdet. Det betyder at der begrænsninger i 

arbejdet i de grønne områder, hvilket tydeligt kan 

ses flere steder. Når Arbejdstilsynet kommer på kon-

trolbesøg, kan AB Gudenå hermed dokumentere at 

påbuddet er efterkommet. Det er naturligvis ikke no-

gen holdbar løsning. 

 
 
 
PESH 

 
 
 
14.10.10 
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Derfor arbejdes på der løsninger i de berørte afdelinger. 

Arbejdet er i øjeblikket kun nået til afdeling 9. 

Det er planen, at der skal udarbejdes planer for de øv-

rige afdelinger i løbet af efteråret og vinteren. Opgaven 

varetages af Peter Madsen eller de respektive inspektø-

rer i Team Drift.  

7. Næste bestyrelsesmøde. Alternativ til 25. november ? 23. november 2010.   

8. 
 
 
 
 

Afdelingsmøder 2011 ? Repræsentantskabsmøde 2011 
? 
 
a.  Husordensregler. 
b.  Valg af vedligeholdelsesordning. 

Afdelingsmøde i uge 8 og uge 6 (Langå). 

Repræsentantskabsmøde  30. marts 2011. 

 

 

Laila H. 
Laila H. 

14.10.10 
14.10.10 

9. Eventuelt. 
 

Eventuelt. 

You See turen på lørdag blev vendt – Kapitalforvaltning 

punkt på næste møde – PESH undersøger status for 

ungdomsboliger i Langå – afd. 18 Rubjergparken  hav-

de spørgsmål  til lejeforhøjelsesbreve (PESH afklarer 

med Peter Madsen og melder tilbage)– fælles plæne-

klipper i Kristrup (er den ok?) – spørgsmålet videresen-

des til team drift . 

 
Ungdoms-
boliger – 
PESH 
Rubjergpar-
ken - PESH 
Plæneklip-
per – 
LH/drift 

 
14.10.10 
 
 
Uge 38 
 
 
14.10.10 

 


